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Skolebestyrelsesmøde 
 

Sydskolen tirsdag den 10. december 2024 kl. 18.30– 21.00  
på Sæby Skole  

 Referatet skrives i denne blok under 

den tekst som uddyber punktet. 

Deltagere  
 
 

Søren Hejgaard (skoleafdelingsleder) (Afbud)  

Kristine Wesley Agerskov (skoleafdelingsleder) 

Tim Terkelsen (pædagogisk leder) 

Kristian Vilsen (skoleafdelingsleder) 

Hanne Munk (skoleleder) 

Dorthe Petersen (medarbejderrepræsentant) 

Ulla Winther (medarbejderrepræsentant) 

Heidi Brander Thomsen (suppleant) 

 

Forældrerepræsentanter:  

Henrik Møller Mellergaard 

Annette Nielsen (afbud)  

Ida Østergaard  

Iben Helbo 

Lene Nielsen  

Betina Munk (afbud) 

Natasja Schebye Kolind (afbud) 

 

Elevrepræsentanter:  

Signe Christensen, 8.B 

Kamilla Pillsburg, 9.A. 

 

1) 
Velkomst  
 
Godkendelse af dagsorden 
 
 

 
Godkendt.  

2) 
Eventuelt 
 
Forberedelse: Overvej hjemmefra om du har 
noget til punktet 
 

Intet til referat.  

3) 
Informationer fra 

- Skoleledelsen 
- Skolebestyrelsesformanden 

Medarbejdere 
- Elevråd 

Stensnæs:  
Der har været afholdt juleklippedage både i skole 
og SFO, og der bliver hygget en masse i 
december.  Nyansat i SFO er startet.  
 
Sæbygårdskolen:  
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Nyt fra hver skole 

- Stensnæs 
- Sæby 
- Sæbygård 

 
Forberedelse: Overvej hjemmefra om du har 
noget til punktet 
 

Der bliver også på Sæbygård julet i vildskab. 
9.årgang har projektuge i denne uge – få elever er 
ude i praktik. Det bliver formentlig sidste gang, at 
projektopgaven bliver afholdt i denne form – fra 
næste år skal den afholdes i en ny form, som skal 
drøftes fremadrettet.   
 
Sæby Skole:  
Også på Sæby Skole er der blevet afholdt 
juleklippedag, og måneden indeholder hyggelige 
juletraditioner med konkurrencer, 
elevjulefrokoster, luciaoptog, besøg i kirken osv.  
Der har været afholdt ”Mød din lokale folkeskole” 
med et fint fremmøde og stor spørgelyst blandt de 
fremmødte.  
 
Elevråd:  
Kamilla deltog i dialogmødet med politikerne i 
Strandby.  
 
Ledelsen:  
Der har været afholdt skoleudviklingssamtale i 
denne uge, hvor de strategiske handleplaner blev 
drøftet med centerchefen.  
 
Hanne orientererede om PWC-rapporten.  

4) 
Princip om skole-hjem-samarbejde 
(eksisterende medsendt som bilag) 
 

Princippet er drøftet og revideres inden 
kommende møde.   
 
Der er fokus på i højere grad at præcisere skolens 
forventninger til den gode kommunikation.  

5) 
Princip for Mad & Måltid 
(eksisterende medsendt som bilag) 
 

Princippet er drøftet og revideres fremadrettet. Ida 
kommer med et udkast til princippet.  
 
Der er enighed om, at princippet bør være kortere 
end det nuværende princip.  

Indkomne punkter til drøftelse på næste 
møde. 
 

 

  

 


